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Abstract (en)
[origin: US4896384A] The invention relates to a discharge nozzle for the discharge valve of a whirlpool tube having a water inlet duct and an air
inlet duct, in which the water stream and air stream are mixed together as the result of an injector effect. In order to improve the hydropneumatic
massaging effect, the water inlet duct is disposed axially and centrally with respect to the inner surface of an outer disk-shaped distribution
element and is open to a radially outwardly leading circular discharge duct formed between the outer distribution element and an inner disk-shaped
distribution element. The air inlet duct discharges air into a ring interstice defined between the inner distribution element and the tub wall or the valve
body or valve housing of the discharge valve.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Austrittsdüse für das Austrittsventil einer Whirlpool-Wanne mit einem Wasserzufuhrkanal (2) und einem
Luftzufuhrkanal (3), bei welcher der Wasserstrom mit dem Luftstrom aufgrund von Injektorwirkung miteinander gemischt werden. Zur Verbesserung
des hydro-pneumatischen Massageeffektes wird vorgeschlagen, daß der Wasserzufuhrkanal (2) axial und zentral auf die Innenfläche eines äußeren
tellerförmigen Verteilungskörpers (5) weist und in einen radial nach außen führenden kreisringförmigen Austrittskanal (6) übergeht, welcher
zwischen dem äußeren (5) und einem inneren (7) tellerförmigen Verteilungskörper gebildet ist, und daß der Luftzufuhrkanal (3) in einen Ringspalt (8)
zwischen dem inneren Verteilungskörper (7) und der Wannenwandung (9) bzw. dem Ventilkörper (10) oder Ventilgehäuse (11) des Austrittsventils
mündet.
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